



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND  
PUBLIC NOTICE**

---

**33/23**

**30 August 2023**

**Community Welfare Fund Management Committee Meeting**

Community members are advised that a Community Welfare Fund Management Committee meeting has been scheduled for **Thursday 31 August** commencing at 11am at the George Fam Centre Chambers.

Pursuant to s5.23 (2) of the Local Government Act 1995 (CI) 1995 and Reg 12 of the Local Government (Administration) Regulations (CI) 1996, as the business of the meeting is of a confidential nature the meeting is closed to the public.

David Price  
**Chief Executive Officer**



圣赫岛政府  
公告

---

33/23

2023 年 8 月 30 日

---

社区福利基金管理委员会会议

请各位社区成员知悉，社区福利基金管理委员会会议定于 **8 月 31 日** 星期四上午 11 点在 George Fam Centre Chambers 举行。

根据 1995 年《地方政府法》(CI) 第 5.23 (2) 条和 1996 年《地方(行政)条例》第 2 条，由于会议事务属于保密性质，该会议不会对公众开放。

David Price  
首席执行官



**SHIRE PULAU KRISMAS  
NOTIS AWAM**

---

**33/23**

**30 Ogos 2023**

---

**Mesyuarat Jawatankuasa Pengurusan Tabung Kebajikan  
Masyarakat**

Masyarakat dinasihatkan bahawa mesyuarat Jawatankuasa Pengurusan Dana Kebajikan Masyarakat telah dijadualkan pada hari **Khamis 31 Ogos** dan akan bermula pada pukul 11 pagi di Bilik Mesyuarat George Fam Centre.

Menurut s5.23 (2) Akta Kerajaan Tempatan 1995 (CI) 1995 dan Regulasi 12 dari Peraturan-Peraturan Kerajaan Tempatan (Pentadbiran) 1996, memandangkan urusan mesyuarat adalah sulit, mesyuarat ini ditutup kepada awam.

David Price  
**Ketua Pegawai Eksekutif**